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متن پرسش

سلام استاد: یه مدت من زیاد افکار غلطی نسبت به امور جنسی داشتم. الان بشدت پشیمانم. میترسم

قیافه برزخی بنده بد شده باشد و بمیرم و بی آبرو شوم و در پیشگاه امامان و خدا تا ابد شرمنده

بمانم. یا اگرخدا من را کلا نبخشد چی؟ مدام خود را سرزنش میکنم. عذاب وجدان دارم. و مدام گریه

میکنم. بی نمازی ها داشتم. خشم و بد دهنی. سوء ظن به همسرم. اصلا یه روح آشفته که بهتره نگم

چطور آدمی (هیولا) بودم!! . معلوم نیست چه چهره و بدن قیامتی برای خود ساخته ام. آیا با یه توبه

ما سریع برمیگردیم به یک بدن برزخی و قیامتی خوب؟ یا زمان میبرد که بدن بد ما به خوب تبدیل

شود؟ ذکری راهی نمازی چیزی نداره؟ دارم دیونه تر میشم از این افکار. عده ای هم که این وسط

اذیت شدن. میگن هرگز نمیبخشیمت. که دیگر حال من رو بد از بدتر میکنه حرفاشون.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عظمت توبه با نظر به سیره انسانهای کامل همچون علی «علیهالسلام»

غوغا میکند و بهکلّی شخصیت انسان را تغر میدهد و جهان و ساحت او را متفاوت میگرداند؛

وقتی انسان در میدان توبه همچنان خود را حاضر نگه دارد. ملاحظه نکردهاید معجزه توبه را که چگونه

لامَُ يَقُولُ: إِنَّ هِ عَلَيْهِ اَلسَّ از آن «حرّ»، حرّی ساخت که به گفته حضرت صادق «علیهالسلام»  أَبَا عَبْدِ اَللَّ

تْ عَلَيْهِ اَلْمَصَائِبُ لَمْ تَكْسِرْهُ وَ إِنْ أُسِرَ وَ قُهِرَ وَ اَلْحُرَّ حُرٌّ عَلَى جَمِيعِ أَحْوَالِهِ إِنْ نَابَتْهُ نَائِبَةٌ صَبَرَ لَهَا وَ إِنْ تَدَاكَّ

تَهُ أَنِ اُسْتُعْبِدَ وَ قُهِرَ يَّ هِ عَلَيْهِ لَمْ يَضْرُرْ حُرِّ يقُ اَلأْمَِينُ صَلَوَاتُ اَللَّ دِّ اُسْتُبْدِلَ بِالْيُسْرِ عُسْراً كَمَا كَانَ يُوسُفُ اَلصِّ

ارَ اَلْعَاتِيَ لَهُ عَبْداً بَعْدَ إِذْ هُ عَلَيْهِ فَجَعَلَ اَلْجَبَّ وَ أُسِرَ وَ لَمْ تَضْرُرْهُ ظُلْمَةُ اَلْجُبِّ وَ وَحْشَتُهُ وَ مَا نَالَهُ أَنْ مَنَّ اَللَّ

بْرِ تُوجَرُوا نُوا أَنْفُسَكُمْ عَلَى اَلصَّ بْرُ يُعْقِبُ خَيْراً فَاصْبِرُوا وَ وَطِّ ةً وَ كَذَلِكَ اَلصَّ كَانَ لَهُ مَالِكاً فَأَرْسَلَهُ وَ رَحِمَ بِهِ أُمَّ

.

آزاد مرد در همه احوال آزاد مرد است اگر گرفتارى برايش پيش آيد، صبر كند، و اگر مصيبتها بر سرش

ريزد، او را شكسته نكند، اگر چه اسير شود و مغلوب گردد و سختى جايگزين آسايشش شود، چنان كه

يوسف صديق امين صلوات االله عليه را بردگى و مغلوبيت و اسارت زيان نبخشيد، و تاريكى و ترس چاه

و آنچه بر سرش آمد زيانش نزد تا خدا بر او منت گذارد و ستمگر سركش را بنده او كرد، بعد از آنكه

مالك او بود، خدا او را برسالت فرستاد و بسبب او به امتى رحم كرد، صبر اين چنين است، و خير در

پى دارد، پس شكيبا باشيد و دل بشكيبائى دهيد تا پاداش بينيد.

و این به جهت آن بود که در منظر خود، شخصیت امام حسین «علیهالسلام» را احساس کرد و دید



باید کسِ دیگری باشد. موفق باشید      

 

 


